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The impact of social responsibility on Algerian consumer trends
"Field study comparing communication operators in Algeria ""Mobilis and Ooredoo”
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Abstract:
This study aims to measure the impact of social responsibility on the trends of Algerian
consumers. The study was conducted on Algerian consumers on the national level who deal
with the two Algerian telecom companies (Mobilis - Ooredoo). An easy sample of (334)
consumers was taken, and the questionnaire was distributed. The study concluded the
following results: It was concluded that there is an impact of social responsibility on the
trends of the Algerian consumer, and it was concluded that the Algerian consumer has an
awareness of the social responsibility activities adopted by the two companies, but Mobilis
had more influence on his trends compared to the Ooredoo customer.
Keywords: social responsibility ,Consumer trends, Algerian consumers,
Jel Classification Codes: : M31
Résumé:
Cette étude vise a mesurer l'impact de la responsabilité sociale sur les tendances des
consommateurs algériens. L'étude a été menée auprés des consommateurs algériens au
niveau national qui traitent avec les deux entreprises de télécommunications algériennes
(Mobilis - Ooredoo). Un échantillon facile de (334) consommateurs a été préleve et le
questionnaire a éte distribué. L'étude a conclu aux resultats suivants: 1l a été conclu qu'il y a
un impact de la responsabilité sociale sur les tendances du consommateur algérien, et il a été
conclu que le consommateur algérien a une conscience des activités de responsabilité
sociale adoptées par les deux entreprises, mais Mobilis a eu plus d'influence sur ses
tendances que le client Ooredoo.
Mots-Mots-clés:responsabilité sociale,tendances de consommation,consommateurs algérien
Codes de classification de Jel: M31
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